
Geachte heer/mevrouw,

In de voorbespreking van de raadsvergadering op 09-06-2020 staat het plan om in te stemmen met 
de uitgifte in erfpacht of verhuur aan een commerciële partij van het voormalig jeugdhonk aan de 
Sterappelhof 7a te Maurik (agendapunt 5). 

Allereerst ben ik verheugd dat ’t Klokhuis mogelijkerwijs zal blijven bestaan!

Ik heb echter met grote verbazing kennis genomen van de plannen betreffende het voormalig 
jeugdhonk. Een paramedische bestemming is een mooie toevoeging aan de dorpskern, echter vind ik 
het hoogst opmerkelijk dat lokale zorgaanbieders, die vergelijkbare zorg aanbieden, hierin volledig 
worden gepasseerd. 
Het is betreurenswaardig dat ik via de media heb moeten vernemen dat de huidige commerciële 
partij, het Paramedisch Centrum Beusichem, het voormalige jeugdhonk in gebruik wil nemen en dat 
de onderhandelingen al in een (ver)gevorderd stadium lijken te zijn.
Ik vraag mij dan ook af hoe deze huidige partij, het Paramedisch Centrum Beusichem, gevonden is en 
waarom lokale zorgaanbieders uit Maurik niet zijn geïnformeerd over de mogelijkheid tot het 
pachten/huren van het voormalig jeugdhonk.

Mijn verbazing wordt versterkt door het feit dat ik al een aantal jaren op zoek ben naar een 
praktijkruimte, binnen de dorpskern, om de zorg verder uit te breiden naar de zorgbehoefte van mijn 
cliënten. Er is contact geweest met de gemeente over deze zoektocht. Er is toen gekeken naar een 
mogelijkheid binnen de dorpskern, maar hier heb ik niets meer van vernomen. Er van uitgaande dat 
er op deze manier geen geschikte accommodatie voor mijn praktijk gevonden kon worden, was ik 
genoodzaakt om via particuliere wegen verder te zoeken. Tot nu toe helaas zonder resultaat.
Klaarblijkelijk is er wel een accommodatie op een geschikte locatie beschikbaar. Het bevreemd mij 
dan ook dat er niet voor gekozen wordt om lokale zorgaanbieders uit Maurik, die kenbaar hebben 
gemaakt op zoek te zijn naar een geschikte bedrijfsruimte in de dorpskern, hiervoor te benaderen.

In het beleidsdocument ‘Dorpsvisie Maurik 2025’ wordt beschreven dat de belangrijkste opgave ligt 
in de ambitie om de voorzieningen in o.a. de zorg te behouden en waar mogelijk te versterken. Ik 
verwacht dan ook van de gemeente Buren dat lokale zorgaanbieders in Maurik hierin worden 
gesteund en dat het belang van de huidige zorgaanbieders voorop wordt gezet.

Ik vraag u daarom kritisch naar het plan te kijken en het voorgenomen besluit om Paramedisch 
Centrum Beusichem te huisvesten in het voormalig jeugdhonk te herzien.
Indien gewenst ben ik, of is een van mijn medewerkers, uiteraard bereid om verdere toelichting te 
geven.

Met vriendelijke groet,

Marjon Macaré

Eigenaresse Fysiotherapie Macaré
Buitenweg 75 te Maurik


